
PLAN OBMOČNE VODNE SKUPNOSTI

Več denarja za Barje?
Za delo Območne vodne skupnosti Ljub-

ljanica-Sava se v Ljubljani zberejo relativno
visoka sredstva. Relativno pravimo zato, ker
bi vsa zbrana sredstva brez problemov hitro
in pametno porabili samo v eni obdni, še
posebno v naši, ki ima na tem področju celo
vrsto nerešenih problemov. Z vodo in vo-
dnimi viri se res ne moremo pohvaliti.

Kljub temu, da se sredstva zbirajo za širše
območje in da jih je zato treba pametno
razporediti, so naši delegati v tej skupnosti
in izvršni svet občine, na katerega so se
delegati obrnili za mnenje, prepričani, da le
ni bilo dovolj pretehtano, kam in komu ta
sredstva gredo.

Predvsem ni sprejemljivo, da kar 40 od-
stotkov od zbranih sredstev v ta namen v
Ljubljani, odvajamo v druge občine, ko je
vendar problematika v Ljubljani, že če samo
pogledamo število prebivalcev, veliko bolj
problematična.

Poglejmo samo Barje, o katerem je bilo
spregovorjenih toliko besed, napisanih toli-
ko razprav, pa žal tako malo storjenega. Še
več, stanje na tem področju je iz leta v leto
slabše. Zato, je predlagal izvršni svet naše
občine, naj bi sredstva, ki se iz Ljubljane
združujejo na Zvezi vodne skupnosti ne bila
več 40 odstotna temveč le (ali pa še manj)
35 odstotkov, 5 odstotkov pa naj bi namen-
sko odvajali za Barje in hkrati ustanovili
strokovno jedro ljudi, ki bi se ukvarjali z
razrešitvijo problemov na tem delu Ljublja-
ne (melioracijo, čiščenjem kanalov, kmetij-
stvom.; .)•

Bolj »agresivno« kot doslej, se bodo dele-
gati na Območni vodni skupnosti zavzeli
tudi za čimprejšnjo izgradnjo zadrževalnika
na Gradaščici, ki bi moral že kdaj služiti
svojemu namenu, pa ni določena niti še
lokacija zanj.

Več pozornosti pa bi morala omenjena
skupnost nameniti tudi čiščenju kanalov in
gradnji zadrževalnikov v hribovitih krajih,
ki bi prav gotovo bistveno omilili posledice
podobne suše, kot smo ji priča sedaj.
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